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Képviselőcsoportja

Dr . Szili Katalin

az Országgyűlés Elnöke részére

	

írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem az indokolt Gárdony székhellyel tervezik a földhivatali kirendeltség
létesítését?" címmel a Házszabály 91 . § . (2) bekezdése alapján kérdést kívánok benyújtani
Gráf József miniszter úrhoz . Kérdésemre választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

A Székesfehérvári Körzeti Földhivatal bővítése jelenlegi helyén nem megoldható, de a
megnövekedett igénybevétel miatt szükséges . Gárdony Város Önkormányzata megfelelő
helyiséget ajánlott fel a földhivatal elhelyezésére, biztosítva a Fejér Megyei Földhivatal
vezetőjének kéréseit, ingyenes használati jogot a 250 m2-es önkormányzati ingatlan
vonatkozásában, továbbá az épület (irodák) kialakításához önkormányzati hozzájárulást .

Ennek ellenére az Ön minisztériumának főosztálya 2006 . január 9-én kelt levelében arról
értesítette Szabó István urat, Gárdony polgármesterét, hogy Velence városában tervezik a -
kirendeltség megvalósítását . Ugyanakkor a levél azt is tartalmazza, hogy ehhez a
minisztérium vezetésének döntése is szükséges, véglegesítés még nem történt meg .

Tisztelt Miniszter úr!

1 . Miért nem fogadja el a minísztéríum Gárdony Város támogatását, felajánlásalt?

2. Mi indokolja, hogy nem a kedvezőbb adottságú Gárdonyban létesülhet a földhivatali
kirendeltség?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2006 . február 1 .
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